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INTERPELACJA w sprawie 

mieszkańców Alei 11 Listopada. 

 

 

Mieszkańcy Alei 11 listopada po remoncie ulicy borykają się z problemami. Przed remontem 

przed budynkiem były ogródki, które po pierwsze obniżały temperaturę, a po drugie 

oddzielały najniżej położone okna mieszkań od chodnika. 

1.  Gorąco bijące z betonowej nawierzchni. Likwidacja zieleni na rzecz 

betonu pogorszyła jakość życia mieszkańców. Prognozy na nadchodzące lato 

zakładają ponad 30 stopniowe upały i nawałnice a mieszkańcy parteru mając 

okna jedynie od ulicy, nie są w stanie otworzyć w domu okien bo bije od betonu 

gorąco. proponuję jeszcze przed latem ustawić pod oknami donice z zielenią, 

ponieważ inaczej nie da się wytrzymać w mieszkaniach. 

2. Ogródki oddzielały okna od przechodniów, Obecnie każdy przechodzień 

zagląda ludziom do okien, co jest bardzo niekomfortowe. Donice z 

zielenią typu małe drzewka oddzieliły by wizualnie okna i odsunęły 

przechodniów od okien 

3. Po budowie bloków nad cerkwią cała deszczówka z nowego osiedla razem z 

błotem z budowy (nie jest skończone zagospodarowanie) spływa do Al 11 

listopada powodując zapychanie studzienek, co z kolei przy nawalnych 

deszczach powoduje jezioro pod oknami i podtapianie samochodów. 

Jednocześnie zwracam uwagę, że rwący potok wody wyrywa dojście od tej 

strony ze Słonecznej i z kwartału do 11 Listopada. Proszę o uruchomienie 

nadzoru budowlanego w celu rozpoznania sprawy, ponieważ odprowadzanie 



wód opadowych na sąsiednią działkę nie jest dopuszczalne. Proszę o 

zapoznanie się z przesłanymi filmami od mieszkańców. 

 

 
  PRZED REMONTEM (zieleń)               PROPONOWANE ROZWIĄZANIE: 

 
 

 

PO REMONCIE (beton i zaglądanie w okna) 

 

        Serdecznie dziękuję. 

 Agnieszka Cierach                                                                                                

 

 

 

     


